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 Tid Tisdagen den 22 maj 2012 kl 17.05 – 18.05 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Fredagen den 25 maj 2012 

 
 

 

 

Per Ankersjö Katarina Luhr 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C), ordföranden  

Katarina Luhr (MP), vice ordföranden  

 

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Helena Levy (M)  

Nils Ingelström (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Mikael Magnusson (S)   

Rana Carlstedt (S) §§ 1-24  

Mats E. P. Lindqvist (MP)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Fredrik Canerstam (S) för Åsa Wester (S) 

Måns Lönnroth (S) § 25 för Rana Carlstedt (S) 

  

Ersättare: 

Anders Thureson (M)   

Viktor Strååt (M)  

Andreas Lundin (M)  

Frida Johansson Metso (FP)   

Maria Brogren (C)   

Måns Lönnroth (S) §§ 1-24  

Kristina von Engeström (S)  

Charles Berkow (MP)  

Belinda Hellberg (MP)  

Sara Stenudd (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Catarina Stokken, Emily Tjäder, Gustaf 

Landahl, Håkan Andersson, Ingrid Mårtenson, Lisa Andersson, Margareta Widell, 

Maria Pettersson, Pia Winbladh Högfors och Ulf Mohlander, personalföreträdaren 

Luis Lopez samt biträdande borgarrådssekreteraren Markus Berensson. 



  

 
 § 21 

Förvaltningschefens resa till Rio +20 
Dnr 2012-7033 

 
Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner förvaltningschefens resa till Rio+20. 

 
Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 7 maj 2012. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP) och Stellan F 

Hamrin (V) enligt följande: 

 

Vi vänder oss mot skrivningen i utlåtandet från stadsledningskontoret, daterat för 

två månader sedan, att ”tiden för konferensen gör att staden inte kan 

representeras på politisk nivå”. Det tycks snarare handla om brist på intresse från 

majoritetens sida för att delta i Sveriges delegation i det globala toppmötet om 

hållbar utveckling. 

 

Även om detta val speglar majoritetens prioriteringar tycker vi att det är viktigt 

att staden representeras också på politisk nivå i viktiga sammanhang. Det 

markerar ett intresse från stadens sida och ger en ökad tyngd. Brist på politisk 

representation är också en markering. 

 

Det är rimligt att staden företräds av en representant för den politiska majoriteten 

och en för den politiska oppositionen, särskilt för en fråga som är resultatet av 

arbete under flera mandatperioder med olika politiska majoriteter. Finns ingen 

intresserad politiker från majoriteten är det i detta fall bättre med åtminstone en 

politiker från oppositionen. Med hänsyn till frågorna som är uppe till diskussion 

i Rio är det till exempel sannolikt att deltagare tycker det är intressant att 

diskutera med en grön politiker även om den för tillfället tillhör oppositionen. Vi 

menar därför att oppositionspartierna borde ha tillfrågats även om majoritetens 

ledande politiker valt att inte delta. 

 

Vi tycker också det är rimligt att staden representeras på tjänstemannanivå och 

anser att miljöförvaltningens chef är ett utmärkt val. 

 

 

 
 



  

    Vid protokollet 

    Ingrid Mårtenson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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